
Goedenavond,  

Mijn naam is Johan Blokker, winkelier in Medemblik stad en voorzitter 
van de  winkeliersvereniging Mevo. 

Het Stadsplan is door de MEVO met veel belangstelling gelezen. Wij 
waarderen dan ook de ambities die er in het stadsplan staan ten zeerste. 

Echter zien wij wel de urgentie van de parkeerproblematiek. We willen 
graag een aantrekkelijk en levendig centrum. Daarvoor zijn winkels en 
horeca onontbeerlijk. Winkels kunnen alleen overleven als er voldoende 
omzet gegenereerd kan worden. Om de omzet te kunnen behalen zijn 
klanten nodig. Onze klanten komen grotendeels met de auto naar ons 
centrum, want we hebben ook een regiofunctie. Zowel bewoners uit de 
kern Medemblik als die van buiten komen grotendeels met de auto. 

Het behoud van de winkels is dus afhankelijk van de bereikbaarheid en 
daarmee van de mogelijkheid tot parkeren. Ook veel mooi groen zal 
zeker meewerken aan een leefbaar centrum. Buitendijksparkeren is om 
verschillende redenen een minder goed idee voor het winkelende 
publiek. Misschien wel voor evenementen, maar het belangrijkste nadeel 
vind ik de veiligheid. In de donkere winterperiode is er totaal geen 
toezicht op. In de wandelgangen hoor ik dat er op deze locatie regelmatig 
sprake is van samenscholing, en dat er wordt gedeald. 

De parkeergarage zou geweldig zijn en een belangrijke prestigeuse 
toevoeging aan het centrum. Door het aanbrengen van parkeren voor 
vergunninghouders wordt de parkeerdruk alleen maar groter in het 
centrum. Wij van de Mevo zijn ook constant bezig om de ondernemers 
hun auto elders te parkeren. Ook voor de bewoners van het Centrum en 
de Pekelharinghaven zou een parkeergarage een welkome aanvulling 
zijn. En als blijkt, dat dit financieel niet haalbaar is. Wat voor plannen 
hebben we dan? Welke alternatieven kunnen we bedenken voor een 
parkeergarage?  Bijvoorbeeld voor de toekomst kunnen we denken aan 
de gymzaal bij de Munt samen met het trapveldje bij de Bonifatiuskerk. 
Of andere plekken in het centrum waar nog geen definitieve bestemming 
voor gevonden is en zich wel op loopafstand van het centrum bevinden. 

Ook de Harddraverijvereniging wil graag aangeven dat de rijbaan 
minimaal 6 meter breed moet blijven. 



Ik zou zeggen; We werken samen aan een leefbaar en toegankelijk 
Medemblik. 

 


